



Atlantic
Biorefinery
CONFERENCE

CONFÉRENCE du
Canada atlantique
sur le bioraffinage

2016
May 30 - June 1

Building Businesses from Field, Forest, and Ocean

New technologies, new partnerships

Going into its 5th year, the Atlantic Biorefinery Conference is a dynamic 3-day conference that sparks discussion and new projects that transform our natural resources into value-added products and business opportunities. Producers, processors, and solutions providers will come together to discover new technologies and form partnerships.



Why attend?

- ✓ Make meaningful connections with significant **B2B partnering** and **networking** opportunities
- ✓ Learn about new business and **market opportunities**
- ✓ A full day of **technology tours** to industrial facilities in agriculture, biofuels, bioprocessing and more
- ✓ Get up-to-date with latest developments in bioenergy, biofuels, and biorefining in aquaculture, agriculture, marine, and forestry

Who should attend?

- ✓ Processors and manufacturers working with biomass and seeking efficiencies or value-added solutions
- ✓ Technology entrepreneurs and start-ups
- ✓ Contractors, consultants, and service providers
- ✓ Investors and support organisations

Halifax, Nova Scotia

The Atlantic Biorefinery Conference will be hosted at **Pier 21** and the **Westin Nova Scotian**, both located on the Halifax waterfront. Halifax is home to a number of universities and large businesses, and is surrounded by major resource industries found in the outlying rural areas.

Rates

- **Early Bird Pass** (until April 29th): \$250 CAD
- **General Pass** (after April 29th): \$350 CAD
- **Student Pass**: \$50 CAD
- **Trade Show Booth**: \$500 CAD

Funding may be available to support academic travel

For all inquiries including registration, poster session, and more please contact Jennifer O'Donnell (jodonnell@bionb.org, 506.444.2444)

biofuels – bioenergy – aquaculture – agriculture – forestry - marine -

www.AtlanticBiorefineryConference.ca





Atlantic
Biorefinery
CONFERENCE

CONFÉRENCE du
Canada atlantique
sur le bioraffinage

2016
30 mai - 1 juin

Faire affaires à partir du champs, de la forêt et de l'océan

Nouvelles technologies, nouveaux partenariats

Maintenant à sa 5e année, la Conférence du Canada atlantique sur le bioraffinage est une conférence dynamique de 3 jours qui engendre des discussions et de nouveaux projets qui transforment nos ressources naturelles en produits de valeur ajoutée et en occasions d'affaires. Les producteurs, transformateurs et fournisseurs de solutions se rassemblent pour découvrir de nouvelles technologies et former des partenariats.



Pourquoi participer?

- ✓ Effectuer des connections significatives grâce au partenariat interentreprise et au occasions de réseautage
- ✓ Connaître de nouvelles entreprises et des occasions de marché
- ✓ Une pleine journée de visites technologiques d'établissements industriels en agriculture, biocarburants, biotransformation et plus
- ✓ Obtenir de l'information à jour avec les plus récents développements en bioénergie, biocarburants, et bioraffinage en **aquaculture, agriculture, ressources marines, et foresterie**

Qui devrait assister?

- ✓ Utilisateurs et fabricants qui travaillent avec la biomasse et qui cherchent de l'efficience ou des solutions à valeur ajoutée
- ✓ Entreprises dans le secteur de la technologie et startups
- ✓ Consultants et fournisseurs de services
- ✓ Investisseurs et structures d'aide
- ✓ Chercheurs dans le domaine du bioraffinage

Halifax (Nouvelle-Écosse)

La Conférence du Canada atlantique sur le bioraffinage se tiendra au Quai 21 et au Westin Nova Scotian, tous deux situés sur les rives de Halifax. Halifax comprend plusieurs universités et grandes entreprises, et est entouré de grandes industries basées sur les ressources qui se trouvent en région rurale.

Tarifs

- **Inscription hâtive** (jusqu'au 29 avril) : 250 \$ CAD
- **Tarif général** (après le 29 avril) : 300 \$ CAD
- **Tarif étudiant** : 50 \$ CAD
- **Tarif pour les exposants** : 500 \$ CAD

Du financement pourrait être disponible pour appuyer le voyage universitaire

Pour toutes questions, veuillez communiquer avec Jennifer O'Donnell (jodonnell@bionb.org, 506.444.2444)

www.AtlanticBiorefineryConference.ca

